

Mødedetaljer, Bestyrelsesmøde 01/06-2026 kl 18:30

Lokation: NS Klubhus

Tilstede:

- Peter Staun (formand)
- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
- Gunnar Christensen (bestyrelsesmedlem)
- Jens Milters (kasserer)
- Mads Wibling Hansen (suppleant)

Mødeleder: Peter Staun, Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

- Jens Jørgen Ørris (suppleant)

Referat

1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden
 - a. Godkendt
2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder
 - a. @Kurt tager fat i Kim og får afklaret om han er på lb.. - Kim er på, men økonomi er ikke afklaret. @Morten sender ham et officielt brev
 - b. @Kurt laver en aftale med Søren Vokslev om at få at vide hvordan man fylder vand på fyret. @Peter vil gerne være med. Gentages
 - c. Vil SI betale rengøring på toilettet ud mod terrassen ? - Kurt checker med SI om de vil betale rengøring og udbedring af evt hærværk for at det kan holdes åbent. Gentages
 - d. @Peter eller @Kurt får Rasmus til at sende en faktura til Jens for halsedisser. Vi betaler i stedet folderne.
 - e. @Morten eller @Jesper retter krabbeklubbe-hjemmeside til at der mangler en voksen. Det er gjort.
3. Status på afholdte arrangementer
 - a. Introaften
 - i. Det gik fint. Der var 8 med.
4. Kommende Arrangementer
 - a. Førstehjælpskursus - Evt med støtte fra TrygFonden
5. Nyt fra formanden
 - a. Opfølgning på spildevandsudledning
6. Kasserer / Økonomi
 - a. Det ser fonuftigt ud
7. Driftsudvalg
 - a. Begge IB'er klar.
 - b. @Kurt køber forhæng til bad
8. Ungdomsudvalg
 - a. Modellen kører
 - b. Forlænge spærring af slæbested til kl 20:00. @Peter checker op
 - c. @Jesper checker med Bo om der er købt dækkener til Feva jollerne.
9. Sejladsudvalg
 - a. Bøjen er på vej ud (igen). Sejladserne er godt igang.
10. OK joller
 - a. Nogen har været til stævner med god succes.
11. Sejlerskole
 - a. Der er to hold. Der mangler p.t. en instruktør
 - b. Hvordan får vi tilmeldt dem, som havnen betaler for, lettest. Det skal være klart, at de selv skal lægge ud, og så få refunderet hos havnen.

Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

12. PR / Kommunikation / Hjemmeside

- i. Hvad skal på Nibe Avis foreningssider
 - 1. Sparekassen DK cup ?
- ii. Nyhedsbrev
 - 1. Sparekassen DK Cup
 - 2. Instruktør og mentorer til sejlernskolen
 - 3. Ondagssejladser - billede fra Peter
 - 4. Infomøde (billeder/tekst ?)
- b.

13. Evt

- a. Næste møde 10. august. Hvem sørger for mad ? @Kurt finder noget

Aftalte opgaver fra mødet

Aftalte opgaver er markeret med et "@" hvor de indtræffer i referatet.

@Morten sender Kim et officielt brev om kontingent

@Peter spørger Lars om han vil hente motor - check at der er propelbeskytter på.

@Morten opdaterer hjemmeside med link til havn,

@Kurt laver en aftale med Søren Vokslev om at få at vide hvordan man fylder vand på fyret. @Peter vil gerne være med

Kurt checker med SI om de vil betale rengøring og udbedring af evt hærværk for at toilettet kan holdes åbent.

@Kurt køber forhæng til bad

@Peter checker op med Lennart om at forlænge spærring af slæbested til kl 20:00 om torsdagen

@Jesper checker med Bo om der er købt dækkener til Feva jollerne.

@Kurt finder mad til næste møde

.